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Rampenfonds  -  Schadevergoedingen  -  Aandeel land- en tuinbouw 

 

De land- en tuinbouw werden vorig jaar getroffen door trieste regenrecords, maar ook 

door stormweer en droogte. De Vlaamse Regering trof maatregelen voor het indienen 

van schadedossiers bij het algemeen Rampenfonds en voorzag in de modaliteiten voor 

schadevergoedingen. In een eerste schatting werd de schade eind augustus 2016 op 

zowat 250 miljoen euro geraamd. 

 

1. Hoeveel schademeldingen zijn er in 2016 bij het Rampenfonds ingediend? Graag een 

overzicht van het aantal schadedossiers per provincie en gemeente. 

 

2. Hoeveel schade werd aan het Rampenfonds aangegeven? Graag een opsplitsing per 

provincie en gemeente. 

 

3. Hoeveel van de ingediende dossiers werden reeds behandeld? Graag een opsplitsing 

per gemeente en provincie. 

 

4. Hoeveel van de ingediende dossiers werden goed-, respectievelijk afgekeurd? Graag 

een opsplitsing per gemeente en provincie. 

 

5. Hoeveel van de ingediende dossiers ontvingen reeds schadevergoedingen? 

 

6. Hoeveel schadevergoedingen werden er tot nog toe in totaal uitbetaald? Graag een 

opsplitsing per provincie. 

 

7. Welk aandeel heeft de land- en tuinbouw in:  

a) het aantal schademeldingen; 

b) het aantal schadevergoedingen; 

c) het aantal goed-, respectievelijk afgekeurde dossiers; 

d) het aantal uitbetaalde dossiers? 


